
 ........................................................................................................................................................................................................................................ 

 

 

 Urbár Námestovo,  pozemkové spoločenstvo 

 Mlynská 640/47, 029 01 Námestovo 
 ........................................................................................................................................................................................................................................ 

 

 

Výpis zo zápisnice z 2. rokovania výboru v období 2022 – 2023 dňa 27.9.2022 
Zápisnica v úplnom znení je pre členov spoločenstva k nahliadnutiu v kancelárii Urbáru. 

 

Prítomní - za výbor: Jankuliak, Kaššay, Šurin, Uhliarik 

- za DR: Viluda, Adamiková, Sečová 

- ďalší: Huraj, JUDr. Brož, Kaššayová 

 

 

Program: 
1 Voľba overovateľov zápisnice. 

2 Výsledky hospodárenia v lesoch za II. kvartál 2022. 

3 Hospodársky výsledok k 31.8.2022. 

4 Konzultácia s právnikom urbáru. 

5 Žiadosť o umiestnenie včelárskeho kočovného vozu na holi v Pilsku. 

6 Menovanie inventarizačných komisií. 

7 Zmluvy na odber elektrickej energie. Jedna končí k 12/2022 a druhá k 01/2023 – ako ďalej? 

8 Ostatné. 

 

K bodu 1 
Voľba overovateľov zápisnice. 

Výbor schválil (ZA: 4/4) p. Jankuliaka a p. Šurina za overovateľov zápisnice. 

 

K bodu 2 
Výsledky hospodárenia v lesoch za  II. kvartál 2022. 

O priebehu a výkonoch jednotlivých prác v lesoch urbáru Námestovo za II. kvartál 2022 informoval 

OLH Ing. Peter Huraj. Prítomným predložil aj tabuľkový prehľad (príloha č. 1). 

Informoval aj o priebehu výkonu prerezávok v priebehu mesiaca september 2022, ktoré výrazne 

spomalilo nepriaznivé počasie (už 3 týždne prší). Výkon výseku krovia v jeseni obhajoval potrebou obmedziť 

ohryz stromov lesnou zverou, čo je možné čiastočne eliminovať takýmto výsekom, po ktorom ostáva na zemi 

väčšie množstvo potenciálne vhodného materiálu na ohryz zverou, čo sa môže pozitívne prejaviť v znížení ohryzu 

cieľových stromov v porastoch. Informoval aj o stave ťažby k 31.8.2022. 

Predseda informoval o pláne opravy ciest Za Vahanovom, predovšetkým 80 m dlhého úseku 

približovacej cesty v poraste 275 v časti nad úsekom opraveným pred cca 4 – 5 rokmi. Tento úsek je poškodený 

vodnou eróziu spôsobenou vodou, ktorú v dôsledku spádových pomerov a hĺbky vzniknutej eróznej ryhy v jednej 

z koľají po traktoroch nebolo možné nijako odraziť do okolitých porastov, keďže voda pramenila z koľaje a tak 

v mieste prameňa bola koľaj močaristá a hlboká už cca 1,5 až 2 m, čo úplne znemožňovalo prejazd traktorov. 

Po celej dĺžke úseku pod prameňom vznikla erózna ryha v jednej z koľají do hĺbky cca 0,8 – 1,0 m. Oprava bude 

spočívať v odstránení bahnitého materiálu, navezení štrku (v objeme cca 15 – 20 áut) a odrazení vody mimo cesty 

do porastu. Ďalšie opravy je potrebné urobiť návozom makadamu na hlavnú odvoznú cestu v Pilsku, osadením 

odrážky v Brestovke a pod. 

Výbor zobral na vedomie informáciu o výsledkoch hospodárenia v lesoch za II. kvartál 2022 i o plánovaných 

opravách ciest. 

 

K bodu 3 
Hospodársky výsledok k 31.8.2022. 

Účtovníčka informovala o hospodárskom výsledku ku koncu augusta 2022, ktorý je podstatne vyšší, ako 

za rovnaké obdobie roku 2021, čo dokumentovala tabuľkovým prehľadom (príloha č.2). 

Informovala aj o pohľadávke našej dlžníčky, ktorá bola k 31.8.2022 vo výške 56,30 EUR. Celá 

pohľadávka je podľa výpisu z bankového účtu k dnešnému dňu 27.9.2022 splatená. 

Výbor zobral na vedomie informáciu o hospodárskom výsledku za osem mesiacov roka 2022. 
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K bodu 4 
Konzultácia s právnikom urbáru. 

 Predseda privítal JUDr. Broža a  prítomným stručne vysvetlil dôvod jeho pozvania. 

JUDr. Brož analyzoval možnosti ďalšieho postupu urbáru vo vzťahu k nelegálnym a nepovoleným stavbám 

spoločnosti SKI-Grúniky s.r.o. na pozemkoch urbáru (cyklistické terénne a drevené prekážky – mostíky, chatky, 

koliba). 

Výbor schválil (ZA: 4/4) a poveril JUDr. Broža, aby zastupoval urbár vo veci odstránenia nepovolených 

a nelegálnych stavieb z pozemkov urbáru a podal žaloby na ich odstránenie. Výbor rozhodol, aby odstránenie 

stavieb (budov) sa riešilo samostatnou žalobou a odstránenie cyklistických prekážok (rôznych mostíkov a umele 

vytvorených terénnych prekážok) samostatnou žalobou. 

Následne JUDr. Brož rokovanie výboru opustil. 

 

K bodu 5 
Žiadosť o umiestnenie včelárskeho kočovného vozu na holi v Pilsku. 

Na základe doručenej žiadosti (príloha č.3): 
Výbor schválil (ZA: 4/4) umiestnenie kočovného voza s včelstvami na poľnohospodárskych pozemkoch 

vo vlastníctve urbáru poniže lesnej škôlky na Limíre – na parcele C-3 v k.ú. Námestovské Pilsko. 

 

K bodu 6 
Menovanie inventarizačných komisií. 

Výbor schválil (ZA: 4/4) na návrh predsedu zloženie inventarizačných komisií (ďalej len IK): 

Hlavná IK:     p. Adamiková – predseda 

      p. Kaššay, p. Viluda – členovia 

IK na inventarizáciu skladov dreva:  p. Viluda – predseda 

p. Šurin, p. Bolek – členovia 

IK na inventarizáciu DM a DDM a PPS 

vedené v operatívnej evidencii:   p. Sečová – predseda 

      p. Jankuliak, p. Uhliarik – členovia 

 

K bodu 7 
Zmluvy na odber elektrickej energie. Jedna končí k 12/2022 a druhá k 01/2023 – ako ďalej? 

 Predseda informoval o potrebe podpísať nové zmluvy na odber elektrickej energie, pričom sú dve 

možnosti a to odoberať ju v cenníkových cenách alebo v SPOT-ových cenách, ale rozhodnutie v dôsledku stále 

sa meniacich podmienok a nejasnej budúcnosti nie je jednoduché. 

Výbor schválil (ZA: 4/4), aby predseda vybral jednu z možností na základe konzultácií so zástupcom dodávateľa 

(Energie 2). 

 

K bodu 8 
Ostatné. 

Výbor poveril predsedu, aby oznámenie o ukončení starej exekúcie voči nášmu dlžníkovi riešil 

v spolupráci s právnikom JUDr. Brožom. 

 

 

 

Zapísal: Ing. Melánia Kaššayová 

 

 

 

Overovatelia: Jankuliak .................................................. Šurin ..................................................... 

 


